



QATAR NATIONAL CEMENT CO. (Q.P.S.C.)

PUBLISHING FOR PUBLIC TENDER

The Tenders and Procurement Committee (T&PC) announcing the following Public Tender:

TYPE & TENDER NUMBER	SUBJECT	TENDER FEE	TENDER BOND	CLOSING DATE
PUBLIC TENDER NO. (GTNO.06/18)	SUPPLY & DELIVERY OF 3 NUMBERS OFF HIGHWAY DUMP TRUCKS 6X4 WITH LOADING CAPACITY OF 25 TONS AND AS PER ITEM'S PARTICULAR TECHNICAL TERMS & SPECIFICATIONS, STIPULATED IN THE TENDER DOCUMENTS OF THIS PUBLIC TENDER.	QAR1000/= (QATARI RIYAL ONE THOUSAND) NON-REFUNDABLE	QAR 50,000/- (QATAR RIYAL FIFTY THOUSAND) AND VALID FOR 120 DAYS FROM THE CLOSING DATE.	SUNDAY, DECEMBER 30, 2018 ON/OR BEFORE 12 NOON.

- Participation in the Tender referred to the above, every day from Sunday to Thursday from 7:00am until 2:00pm the Company weekly working days – except for- Friday and Saturday weekly holidays, The interested party who desired in participation should submit an authorization letter mentioning the nominated representative's name & ID No. In their behalf and copies of both latest current commercial register (C.R.) and Computer Card (Establishment Card). And pay cash the tender fees mentioned in the above against collection of The Tender Documents at Secretariat of the Committee (T&PC) located at New Administration Building, Umm-Bab.
- Tender Offer should be valid for a period not less than ninety (90) days, from the closing date & irrevocable during this period.
- Tender offer should be submitted in three (3) separate wax-sealed envelopes with fixed sticker on its faces provided earlier as follows:(First envelope containing only tender bond, the second envelope containing the technical specifications and catalogs along-with a copy of the tender documents signed & stamped by the Bidder and the third envelope containing the financial & commercial prices) all shall be placed together in an outer big wax-sealed envelope, and to be addressed to the Chairman of Tender and Procurement Committee(T&PC). They should indicate in the sticker given along-with the tender documents the Tender No., Tender number, Title and Closing Date, Name of Bidder. The offer/bid should be handed-over to the General Secretariat of Tender & Procurement Committee, New Administration Building at Umm-Bab. The received Tender Offer will be deposited in Tender Box No.(1)
- The Tenders and Procurement Committee (TPC) has the right to reject any tender offer/bid delivered after the closing date referred in above.
- Q.N.C.C will "Not" bound to accept the lowest for any tender offer/bid may receive.
- All enquiries in connection with the contents of Tender's Documents referred above should be sent earlier one week before the closing date, no clarification will be considered thereafter. All inquiries should be sent in written addressed to the Chairman of Tenders & Procurement Committee (T&PC) through this email address: tpc@qatarcement.com.
- For more details about the Tender referred above, please check our website www.qatarcement.com that will be uploaded later.

QATAR NATIONAL CEMENT COMPANY (Q.P.S.C.)

TENDERS & PROCUREMENT COMMITTEE (T&PC)

GENERAL SECRETARY OFFICE

New Administration Building @ Umm-Bab, Tel. Nos.: (00974) 4042 6042 / (00974) 4042 6049

Published today, Sunday, December 19, 2018, Al Gulf Times Newspaper.

DLC



شركة قطر الوطنية لصناعة الأسمنت (ش.م.ع.ق.) (إعلان مناقصة عامة)

تعين لجنة المناقصات والمشتريات في الشركة . من طرح المناقصة العامة الآتية:

نوع ورقم المناقصة	الموضوع	مقدار التأمين الإجمالي وصلاحيته	رسم الاشتراك في المناقصة	يوم وتاريخ وساعة الإفتال
مناقصة عامة رقم 2018/06	توريد مع التسليم . عدد (3) شاحنات قلاب 4x6 بقدره تحميل لا تقل عن 25 طن للواحدة . وذلك طبقا للشروط والمواصفات الفنية المدرجة بكراسة الشروط والمواصفات العامة وشروط وأحكام التعاقد للمناقصة.	50,000/- رقب (خمسون ألف ريال قطري) ساري الصلاحية لمدة 120 يوما من تاريخ الإفتال .	1000/- رقب (الف ريال قطري) نقدًا - وغير قابل للرد .	الأحد الموافق 2018/12/30 في تمام الساعة 12 الثانية عشرة ظهرا

- يكون الاشتراك بهذه المناقصة يومياً خلال أيام العمل الأسبوعية من الأحد إلى الخميس من كل أسبوع . بدءاً من الساعة 7 صباحاً صباحاً إلى الساعة 2 الثانية ظهراً . ما عدا أيام الجمع والسيب العطلة الرسمية . على أن تتقدم الجهة الراغبة في ذلك بكتابها . على أن يكون مصحوباً بصورة ضوئية مستخرج حديث لسجلها التجاري وبمطابقة قيد المنشآت ساريتها الصلاحية . على أن يذكر اسم القنوب الفوض ورقم بطاقته الشخصية . ويتم الاشتراك مقابل سداد رسم الاشتراك المذكور أعلاه نقداً .
- يجب أن يكون العطاء مصحوباً بالتأمين الابتدائي . ويقدم إما في صورة خطاب ضمان مصرفية أو شيك مصرفية . وطبقاً للتمويل المدرج بكراسة طرح المناقصة .
- يجب أن يكون العطاء ساري الصلاحية لمدة 90 (تسعون) يوماً تبدأ في النفاذ من تاريخ الإفتال للمناقصة . وغير جائز الرجوع فيه خلال هذه المدة .
- يسلم العطاء لإمانة لجنة المناقصات والمشتريات . بعقرها بنفس العنوان المشار إليه بصدر هذا الإعلان . على أن يقدم بداخله مطروفاً خارجي يحتوي (3) مطاريف . عبارة عن (1) مطروف التأمين الابتدائي . 2) المطروف الفني 3) المطروف الثاني (التجاري) . على أن تعلق جميع المطاريف وتختتم بالشمع الأحمر . ويكتب على واجهتها اسم ورقم المناقصة وتاريخ إفتالها . واسم وعنوان المناقص . على أن تكون معنونة لعناية سعادة / رئيس لجنة المناقصات والمشتريات . هذا وسيتم إيداع العطاء بعد استلامه بصندوق حنطة العطاءات المخصص لهذه المناقصة رقم (1) . حيازة أمانة اللجنة بكتابها في ام باب . ولجنة الحق في رفض أي عطاء يرد بعد التاريخ المحدد لإفتال الاشتراك في المناقصة المشار إليه أعلاه .
- الشركة غير ملزمة بقبول العطاء الأدنى سعراً .
- ترسل الاستفسارات الخاصة بهذه المناقصة على أوراق الجهة التي سجلت إشتراكها بهذه المناقصة . على أن تكون معنونة لعناية سعادة / رئيس لجنة المناقصات والمشتريات . على صندوق البريد الإلكتروني المخصص للجنة . tpcs@qatarcement.com . وذلك قبل 7 (سبعة أيام) من التاريخ المحدد لإفتال المناقصة المشار إليه بعاليه . ولا يتلقت الاستفسارات التي ترد بالخالفة كما تقدم .
- لمزيد من التفاصيل عن هذه المناقصة . يرجى مراجعة الموقع الإلكتروني للشركة . www.qatarcement.com .

*** والله وأسى التوفيق ***

شركة قطر الوطنية لصناعة الأسمنت ش.م.ع.ق.
مقر أمانة لجنة المناقصات والمشتريات
ص.ب. 26444 (4) 26444 - 26444 (4) 26444
الحيثي الآماني - مصانع الأسمنت في ام باب

تم نشر اليوم جريدة الشرق القطريه لخدمه المواطنين : 2018/11/9
عبدالمنعم